
Årsberetning FAU 2022/2023

FAU for Søre Ål skole har i skoleåret 2021/22 bestått av:

Leder – Morten Bergkåsa (leder FAU og deltar som FAU sin representant på møter med skolens
ledelse, SU og i andre fora) 

Nestleder – Maria Vork (støtter leder og svarer for leder i dennes fravær) 

Sekretær – Kaija Skaare Lier (fører referat fra FAU-møter og håndterer eventuell annen post i
samarbeid med leder/nestleder) 

Økonomi og dugnad – Gina Nilstad, Hilde Mjell Donkor og Elisabeth Risheim Kvam (holder oversikt
over FAU sin økonomi, følger opp årshjulet for dugnader og er kontaktpunkt mot klassenes
dugnadsgrupper) 

Kommunalt foreldreutvalg (KFU) – Marte Skarderud (representerer Søre Ål skole i Lillehammer 
kommune sitt felles foreldreutvalg) 

Trafikksikkerhetsutvalg – Stine Helbæk Torgersen (er FAU sitt kontaktpunkt opp mot ulike
instanser ved forhold som angår trafikksikkerheten på, ved og til/fra skolen) 

Kommunikasjonskomite – Eline Vold-Engesli og Anita Hoddevik Strømme (skriver FAU-nytt etter
hvert FAU-møte og oppdaterer FAUs informasjon på skolens nettside)

Ny skole: Christian Fæste og Line Marie Tholstrup

Øvrige medlemmer: Therese Hagen og Marte Wedvik

Generelt om året:

Skoleåret 2022/2023 har vært som normalt, og ikke preget av koronapandemien, slik skoleårene før.

Samarbeidet mellom skolens ledelse og FAU har fungert svært godt. Følgende temaer har vært

sentrale i FAU-møtene gjennom skoleåret:

- Utarbeide og vedta FAUs vedtekter

- Oppdatere årshjulet

- Drøfting av dugnadsmodellen i foreldrerådet

- Skolens arbeid med psykososialt skolemiljø

Vi har også gjennomgående hatt fokus på psykososialt skolemiljø og vi har fått jevnlig informasjon fra

rektor om hvordan skolen jobber med dette temaet.

Nedenfor redegjøres det nærmere for hva som har preget arbeidet til FAUs ulike utvalg i skoleåret

2022/2023:



Styret

Styret håndterer kommunikasjon mellom skole og FAU og tar i mot henvendelser fra elevens foreldre

der hvor ikke henvendelsene går gjennom klassenes representanter. Det er også styret som

utarbeider agenda for møtene og fører referat. Styret har dette skoleåret hatt særlig fokus på

møtestruktur og utarbeiding av FAUs vedtekter og årshjul.

Økonomi- og dugnadsutvalg:

FAU forvalter økonomien som er knyttet til inntekter fra gjennomføring av dugnader ved hvert enkelt

klassetrinn og utgifter knyttet til ulike aktiviteter for elevene gjennom året. Disse aktivitetene skal

bl.a. bidra til å styrke det psykososiale miljøet. I hovedsak dreier det seg om en felles skoletur på

høsten, klassetur for 7. trinn, julegrøt for hele skolen og sommeravslutninger. For skoleåret 2022-23

har inntektene gjennom dugnadsarbeids vært betydelig lavere enn budsjettert. Det har blitt

gjennomført salg av julenek, småkaker, toalettpapir og tørkerull x2, discodugnad, pantedugnad og 17.

mai-dugnad. Utgiftene til 7. klasseturen ble mye høyere enn tidligere år grunnet stor prisvekst og et

høyere antall elever på tur. I grove trekk resulterte det i et estimert underskudd på kr 75 000 fro dette

skoleåret. På grunn av pandemien har det de to foregående årene vært et noe lavere aktivitetsnivå og

derav lavere utgifter. I tillegg ble dugnadsinntektene høyere enn budsjettert. Det betyr at man hadde

en liten reserve ved inngangen av skoleåret 2022-23, men det negative resultatet kan ikke fortsette i

tiden fremover.

FAU har derfor drøftet dugnadsmodellen i foreldrerådet våren 2023. Dugnadsmodellen ble presentert

på foreldremøter i alle klassene. Der ble hensikt med dugnadsmodellen, inntekter og utgifter

presentert etterfulgt av diskusjon om veien videre. Tilbakemeldinger fra klassene kan oppsummeres

på følgende måte:

● Ingen tilbakemeldinger om at det grunnleggende ved dugnadsmodellen bør endres.

● Mange tilbakemeldinger om at 7. klasseturen er super, men også om at det er en lang

busstur. Mange tilbakemeldinger på at man bør vurdere alternative steder for å redusere

kostnadene.

● Alle klassene er samstemte på at 7. klasse bør ha dugnad.

● Flere stilte spørsmål om man kunne gjort andre og mer inntektsgivende aktiviteter for å

skape inntekter, og andre type dugnader enn salgsdugnader. Noen klasser mente det var

nok dugnad og var mer opptatt av å få ned utgiftene.

Veien videre:

● Dugnadskomiteen må skoleåret 2023/2024 jobbe videre med følgende:

○ Hvordan kan man generere mer inntekter til dugnaden?

■ Gjerne dugnader som ikke går ut på salg, men heller mer sosiale

aktiviteter der barna er med. Noen eksempler:

● Strandryddeuka (inntekter på 2000 kr pr klasse (hvert trinn = 3

klasser).

● Loppemarked/Reko-ring for 7. klasse.

○ Hva er alternativene til en mindre kostbar 7. klassetur?

■ Finne alternative steder for klassetur.

○ Samle opp forslagene og kjøre ny høringsrunde i foreldrerådet.

Innad i FAU har man ved drøfting av dugnadsmodellen også diskutert tiltak for å sørge for at

gratisprinsippet ivaretas. Dette har også blitt debattert på landsbasis og enkelte kommuner har lagt

ned forbud mot dugnadsfinansierte skoleturer.



Da det har vært noe tilfeldig hvor godt dugnadsmodellen har vært kjent i foreldrerådet har det blitt

utarbeidet noen dokumenter for å gjøre den mer forståelig: Generelt notat om dugnadsmodellen,

enkel presentasjon om dugnadsmodellen til foreldremøtene på høsten og et notat til hjelp for de

enklelte klassenes dugnadsgrupper.

Endelig regnskap for skoleåret 2022/2023 blir klart ved skoleslutt og legges som vedlegg til

årsberetningen.

«Ny skole»-utvalg:

Utvalget har jobbet for å forbedre det fysiske skolemiljøet ved Søre Ål skole. Utvalget har også

utarbeidet høringsuttalelse til kommunens skolebruksplan for Lillehammer. Foreldrerådet fikk

mulighet til å komme med innspill til uttalelsen. Skolebruksplanen beskriver flere løsningsalternativer

for utbedring av det fysiske skolemiljøet ved Søre Ål skole, men også endring av skolekretsens grenser

kan være en del av løsningsalternativet. I høringsuttalelelsen fra FAU ble det vektlagt at vi ønsker ny

skole, men ikke sammenslåing av Søre Ål skole med andre skoler eller flytting av skolens lokasjon.

Uttalelsen kom på trykk i GD.

Kommunalt foreldreutvalg:

Kommunalt foreldreutvalg (KFU) er et felles foreldreutvalg for hele Lillehammer kommune hvor
hver skole deltar med sin representant. Det tas opp ulike temaer og møtene tas rundt omkring på de
ulike skolene. Slik gis det mulighet for god erfaringsutveksling og diskusjon rundt temaer som angår
alle skolene tilknyttet Lillehammer kommune. Referater fra disse møtene ligger på Lillehammer
kommune sine nettsider.  I skoleåret 2022/2023 har det blitt avklart at KFU skal være et forum for
idéutveksling, informasjon fra skolesjefen og erfaringsutveksling. Sentrale saker som har vært drøftet
er blant annet fotoforbud/informasjon vedrørende fotografering av elever, dugnadsmodeller på de
ulike skolene og lesing i Lillehammerskolen.

Trafikksikkerhetsutvalg:

Trafikksikkerhetsutvalget jobber med å legge til rette for så trygge rammer rundt skolebarnas ferdsel

til og fra skolen, samt trafikale forhold på skolens område. Følgende temaer har vært jobbet med

skoleåret 2022/2023:

- Høringsinnspill vedrørende strategisk plan for trafikksikkerhet i Lillehammer kommune 2022-2026.

- Representanter fra FAU ble intervjuet i GD rundt foreldrenes behov for bedre sikring av skolevei, i

tilknytning til planen som lå ute på høring.

- Representanter fra FAU deltok på befaring i forbindelse med kommunens planlagt "hjertesone"

(tiltak for å trygge skoleveien til elevene).

- Sykkelvettkampanje i vår, hvor FAU har frontet trygg ferdsel på sykkel. Informasjon gjennom lærerne

på samlingsstund og i fredagsbrev.

Kommunikasjonsutvalg:

Kommunikasjonsutvalget lager FAU-nytt etter alle FAU-møter. I skoleåret 2022/23 har utvalget i tillegg

jobbet med opprydning, oppdatering og nye tekster på skolens nettsider.



På vegne av FAU skoleåret 2022/2023

__________________________________________ _____________________________________

Morten Bergkåsa, leder FAU / Maria Vork, nestleder FAU / Gina Kristine Nilstad, kasserer

______________________________________________________________________________ 

Kaija Skaare Lier/Sekretær


